



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 28 APRIL 2025

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Kallade: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson, Lars Selin.

Anmält förhinder: Johan Ericson, Linnea Stider, Torbjörn Lundkvist deltog halva mötet.

1. Välkomna!

Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna.

2. Föregående protokoll. 17/3 2025.

Lades till handlingarna.

3. Rapport organisation/landslag, inkl FIS frågor. Lars Ö

FIS möte sker nu i början av maj. Vårt mål att få så många svenska VC tävlingar till Sverige. 6 personer från Sverige kommer att åka ner. Ludvig Remb, Jenny Limby, Tommy Höglund, Anders Byström, Lars Öberg, Sanna Peterson – Hallberg.

Kommande säsong kommer vi enbart att få en tävlingshelg till Sverige. Den sker i Falun som för VM.

Lars Selin jobbar med att sätta ihop en grupp som ska göra en översyn av junioroverksamheten i Sverige. Den kommer att börja jobba efter semestern med mål att lägga fram svar inför säsongen 26/27. Växjö universitet kommer att vara delaktig.

Budget & Verksamhetsplan: Plan ska presenteras för styrelsen 6/5. Vi har tappat två av våra stora premiumpartner (Ford & Lyko) och det är ett känsligt läge att lyckas få till nya avtal. Just nu ligger vi mycket minus inför säsongen 25/26. Dock har längd ett ganska stort inestående kapital som ligger som en säkerhet för oss.

Landslaget: Anderas Domeijs avtal är uppsagt och arbete pågår med att fastställa damernas landslagsorganisation. Vallasidan ser stabil ut. Det är en viktig säsong med OS som största mål. Dock finns en ny partner i form av Lapland resort där bl.a Riksgränsen och Björkliden i norrbottensfjällen ingår. Första A-landslagslägret kommer att ske i Riksgränsen.



4. Rapport nationell verksamhet. Karin E.

Anna Norman är fortsatt sjukskrivning, nu till sista september. David Engström fortsätter därför till sista december på 50%. Mycket fokus på revidering av skidträna och junior/seniortränarutbildningen fortsätter. Höstens utbildningshelg kommer att ske i Sollefteå och Hallstaberget Robin Isbring jobbar med gruppen som har till uppgift för att ta fram ett koncept hur vi ska ta vara på hemma VM 2027.

5. Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S.

Vi fick en rapport från mötet med åkarna i Kalix. Simon och Ingrid visade utvärderingarna från alla tävlingshelgerna under säsongen. Två helt nya arrangörer under vintern. Simon och Ingrid ställer frågan till rådet hur vi tycker att de ska göra detta nästa år. Rådet anser att de bör fortsätta med denna utvärdering nästa år. I Kalix genomförde de också en snabbundersökning via QR kod. De frågor som besvarades var hur de såg på "prologkval" vid sprintstafett, eller som vi gör nu. 56% ville köra ett prologkval. En annan fråga om betydelsen huruvida ordningen av tävlingarna under en helg har betydelse, svaret där var att det spelade inte så stor roll. Den sista frågan var om de aktiva ville ha mixstafetter i cupen, så vi får två stafetter i cupen. 61% var negativa.

6. Info styrelsen Johan S

Det ekonomiska läget är svårt för hela förbundet och alla grenar. Budgetprocessen är igång och ska hanteras under maj/juni. Arbetet med de uppdrag styrelsen fick under förbundsmötet fortsätter där distrikten är delaktiga. I de ingår t.ex rådets uppgift.

7. Möte med LK ordföranden 23/4 samt fysiskt möte hösten 2025

Ett digitalt möte med LK ordföranden skedde 23/4. 15 distrikt deltog. De fick en del info från tjänstemännen och därefter genomfördes en workshop kring ungt ledarskap. Slutsatsen är att vi ska träffas fysiskt längdråd och LK ordföranden i november. Vi beslutar att vi träffas 8-9/11 någon stans i norra Stockholm.

8. Rapport från de olika arbetsgrupperna

Anläggning: Många nya asfaltbanor på G. Just nu klart med att Trollhättan asfalteras i närtid. Tyvärr har ny bana i Anbey (SMÅ) bara fått två meter bredd med asfalt. Anläggningsgrupp ej rådfrågad avseende bygga denna anläggning.

Platser som har bra anläggningar för tillverkning snö ger mervärde att utöka kapaciteten. Lida samt Haninge kommer att öka kapaciteten på sina anläggningar.



Flera har beviljats anslag (stora belopp) ut arvsfonden för anskaffning av utrustning för tillverkning snö. Inte varit så tidigare. Även "snösäkra" orter satsar på utrustning för tillverkning av snö. Exempelvis Arvidsjaur som har en ambition att bli ett "Kåbdalis längd". Nytt skid- och skidskyttestadion i Örnsköldsvik fortskrider på ett bra sätt.

Multiarena för skidor, skidskytte, MTB i Umeå har råkat ut för ett stiltje på grund av att Trafikverket låtit massor, innehållande sulfitjord, från byggande av Norrbottniabanan tippas på området. Just ny är området en deponi i stället för blivande multiarena!!!! För SM vecka 2026 så kommer Gamlia/Stadsliden området nyttjas för längdgrenar. För att möjliggöra ansökan om SM på skidor 2028 tittar Umeå Kommun på två nya ställen att ha skidstadion och spår.

Utbildningshelgen kommer att erbjuda anläggningsutbildning.

Skidor hela livet:

Inget nytt att rapportera detta möte. Gruppen har en fysisk träff om några veckor och kommer då planera nästa år.

Barn och Ungdomsgruppen:

Gruppen laddar och planerar för årets fysiska möte i Falun. Där kommer vinterns verksamhet att utvärderas och sedan planeras för nästa vinters uppgifter.

Utbildning & ledarutveckling:

Utbildningsgruppen har haft ett fysiskt möte i Vemdalen och diskuterat utbildningsrevideringen och nya plattformen Learnifier.

TD/regelgruppen:

Vårmetet kommer att ske i Umeå, där arrangörskonferensen sker i höst. Det samma gäller tävlingsprogramgruppen.

9. **Nästa möte:** 9/6 kl 20-21.30 Teams

10. **Mötet avslutas.**